
 S T E N H A M R A  S A M F Ä L L I G H E T S F Ö R E N I N G  

Styrelsemöte 
 

 29 nov 2022, kl 19:00 
Hos sekreteraren på Lupingränd 7e 

 

NÄRVARANDE  

Mikael Olsson 
Markus E Rosenström 
Lotta Kolm 
Lennart Rundquist 
Mattias Hellquist 
 
 

PROTOKOLL  

1. Kassörens ekonomiska rapport 
 
Bank:   463 632,90   kr 
Fond:  1 412 151,00    kr 
Totalt: 1 875 783,90   kr 
 
 

2. Kvar från föregående möte/årsstämman 
Lekparken nedanför Humlegränd behövdes rustas upp och marken är nu 
åtgärdad genom stort engagemang av ett antal medlemmar. Visst arbete och 
putsning återstår till våren 2023. 
 

 
3. Rapport från ansvarsområden 

 
    
3.1 Yttre byggnader och el      Mikael Olsson 
Inte mycket att rapportera, inga inkomna ärenden från medlemmar. Någon 
grändarmatur sägs vara dålig på Humlegränd. Styrelsen kollar status. 
 
Gällande Ellevio och föranmälan om uppgradering av elinfrastruktur så landar 
offerterna på ca 280 000 inkl moms. Kan finnas god chans att få bidrag från 
Naturvårdsverket även på denna entreprenad. Sekreteraren kollar när arbetet kan 
påbörjas samt detaljer kring hur kommande elavtal skulle se ut. 
Steg två blir laddboxar och utformningen av betalmodell etc. 
 
  

3.2 Hemsidan och kommunikation    Marcus E Rosenström 
 



Mattias H visade hemsidans uppdatering för styrelsen och olika 
funktioner mm. Med bättre förståelse om hur man uppdaterar så kommer 
innehållet att utökas. Hemsidan kopplas närmare facebook-sidan och ska 
speglas i största möjliga mån för att slippa pappersutskick. 

   
 

3.3 Grändansvarig kontakt      Lotta Kolm 
 
Några gränder saknar fortfarande grändombud och styrelsen fortsätter 
att pusha för frivilliga till just detta. I övrigt inget nytt. 
Grändpeng finns för respektive gränd till behövliga inköp och betalas ut 
via respektive grändombud. 
 
 

 
3.4 VVS             Jesper Söderlind ej närv 

 
Vi väntar fortfarande på återkoppling från Ekerö Kommun gällande 
gränsdragning om vattenventilerna tillhör samfälligheten eller Ekerö 
Kommun. 

 
 

3.5 Yttre miljö           Maria Jarny    ej närv 
 
Inväntar fortfarande offert från entreprenör (NCC) gällande asfalteringen 
på markerade platser i samfälligheten. Trots flera påstötningar så får vi 
ingen återkoppling. 
Grusplanen nedanför Humlegränd är krattad och förberedd för att spolas 
is på, om temperaturen faller i vinter. 
Lekplatsen är på olika sätt åtgärdad med målning, markarbeten och 
buskröjning. 

                         
 

4. Övriga frågor 
 
 
 
Suppleanten Maria Jarny kommer att flytta från föreningen och behöver ersättas på sikt. 
Man behöver också ersätta kassören Kerstin Holmén som avser att avgå innan 
mandatperiodens slut. 
 
Nästa styrelsemöte blir den 24 januari 2023 kl 19:00, hos Jesper Söderlind på 
Humlegränd 5A. 
 
 
Sekreterare 
Marcus Eriksson Rosenström 


